
Valtuustokysymys järjestöavustuksien myöntämisestä 

Espoon kaupungin hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen järjestöavustukset ovat kaupungin 
kotisivujen mukaan yleisavustuksia, joilla tuetaan yhdistysten ja yhteisöjen monipuolista 
kansalaistoimintaa. Kotisivuilla kerrotaan myös, että vuoden alussa käynnistyi ensimmäinen 
avustushaku, jonka kohderyhmänä oli espoolaiset eläkeläis- ja seniorijärjestöt. Mahdollisista 
muista avustuksista on määrä päättää myöhemmin.  

Kuntalain mukaan kuntien tulee edistää asukkaidensa hyvinvointia alueellaan. Käytännössä tämä 
tarkoittaa, että Espoon on muun muassa edistettävä järjestöjen toimintamahdollisuuksia. 
Hyvinvoinnin ja terveyden edistämistä tulee tehdä yhteistyössä Länsi-Uudenmaan 
hyvinvointialueen kanssa.  

Edellä olevan perusteella me allekirjoittaneet kysymme:  

1. Missä seniori- ja eläkeläisjärjestöjä ja muita järjestöjä koskevat avustusperiaatteet on 
hyväksytty?  

2. Miten vuoden alussa haettavissa olleista järjestöavustuksista tiedotettiin?  

3. Milloin muiden kuin seniori- ja eläkeläisjärjestöjen avustuksia tullaan käsittelemään?  

4. Milloin on tarkoitus saada erilaisten järjestöjen järjestöavustuksien käsittely nykyistä 
yhdenvertaisemmaksi?  

5. Mitä järjestöavustuksien myöntämisestä on sovittu Länsi-Uudenmaan hyvinvointialueen kanssa?  

6. Miten ja minkä toimielimen päätöksin kaupunki huolehtii siitä, että erilaiset hyvinvointia ja 
terveyttä edistävät järjestöt saavat kaupungin avustuksia?  
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